
 

 

Commissie Samenleving op woensdag 5 april 2023 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: Dhr. Verheij (D66), dhr. Metselaar (HvB), dhr. van der Veldt(CDA), mevr. 

de Groot (PvdA), dhr. van de Bunt (LB), mevr. Faas (ZB), mevr. van der Veldt(GrL), 

dhr. Harder (VVD), dhr van Rij (VVD) 

College: wethouder Gamri 

Voorzitter: de heer Faber 

Griffier: de heer Meerkerk 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Er is een bericht van verhindering binnen gekomen van de heer Bruggeman, hij 

wordt vervangen door de heer van der Veldt.  

 

 

2. Vaststellen van de agenda 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 

3. Inspreken in de commissie  

 

Er hebben zich 5 insprekers aangemeld.  

2 insprekers voeren het woord over agendapunt 4. 

3 insprekers voeren het woord over agendapunt 5. 

De commissie stelt enkele verhelderende vragen.  

 

     4.   Raadsvoorstel doorontwikkeling WMO-loketten (meningsvorming) 

 

De commissie bespreekt het voorstel en stelt vragen. De commissie is met name 

benieuwd waarom er voor gekozen is om het loket in Bloemendaal wel open te 

houden en de overige te sluiten.  

 

Wethouder Gamri reageert en beantwoordt de vragen. Ze geeft aan dat vooral de 

keukentafel gesprekken van belang zijn. Dit loopt goed.  

 

De heer Harder stelt voor om dit voorstel nu terug te nemen en eerst nader 

onderzoek te doen. De wethouder kan hiermee instemmen.   

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen door de commissie.  

 

Het stuk wordt derhalve aangemerkt als niet rijp voor besluitvorming 
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5.   Voortgang huisvesting statushouders en opvang van asielzoekers en               

vluchtelingen vanuit Oekraïne (standaard op agenda) 

 

 Wethouder Gamri houdt een korte inleiding. 

 

 De commissie bespreekt de memo en stelt vragen. Er zijn algemene complimenten 

vanuit de commissie voor het memo en de gang van zaken op Oldenhove. De 

commissie stelt nog enkele vragen. De heer Harder vraagt aandacht voor een 

draaiboek mbt de communicatie bij projecten met grote impact op de samenleving.  

 

 Wethouder Gamri reageert en beantwoordt de vragen. Ze neemt de suggestie voor 

het draaiboek communicatie van de heer Harder over.  

 

 Wethouder Gamri zegt op een 

vraag van de heer van de Bunt toe 

om de commissie het rapport over 

de gekapte danwel te kappen 

bomen rondom Oldenhoven naar 

de commissie te sturen.    

 TCS 119 

 

  

 

 

 

6. C9a LIS 2 februari 2023 Brief met antwoorden op vragen commissie 

Samenleving inzake muziekschool (agenderingsverzoek HvB) (informatie 

en oriëntatie) 

  

De commissie bespreekt het stuk en stelt vragen. De commissie geeft aan 

onaangenaam verrast te zijn door het persbericht waarin het college aangeeft van 

plan is de muziekschool te verzelfstandigen.  

 

De wethouder reageert en beantwoordt de vragen. Zij geeft aan binnenkort met een 

raadsvoorstel te komen over de muziekschool.  

  

  

 

     7.  Bestuurlijke termijnagenda commissie Samenleving 

  

 Er wordt vanuit de commissie vastgesteld dat er de komende cycli wel heel veel 

raadsvoorstellen op de rol staan. Zij vraagt de wethouder dan ook hierin prioritering 

aan te geven waardoor er stukken wellicht op een later tijdstip behandelt kunnen 

worden.  
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     8.  Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

 

 Er zijn geen aanvullende mededelingen  

 

    9.  Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  

 

Er zijn geen mededelingen.  

 

  10.  Mededelingen College van B&W 

 

 Er zijn geen mededelingen. 

 

  11.  Vaststellen van het verslag van de vergadering van 22 februari 2023 

 

Het verslag wordt vastgesteld.  

  

  12.  Lijst van toezeggingen College 

 

Vorige vergadering zijn TCS 114, 115 en 116 afgedaan. Deze gaan van de lijst. 

 

TCS 118 inzake Zijlweg 245 wordt mondeling beantwoord in de commissie en is 

hiermee afgedaan. 

 

De toezeggingenlijst zal worden bijgewerkt. 

 

   13.  Rondvraag 

 

 Dhr. Metselaar stelt vragen over het project Lentekriebels op basisscholen 

 

Wethouder Gamri beantwoordt de vragen waarbij zij aangeeft dat de gemeente 

niet gaat over de invulling van het school curriculum. 

 

Dhr. Metselaar stelt vragen over appartementen op het terrein van de zusters van 

Alverna.   

 

Wethouder Gamri verwijst voor de beantwoording van de vragen naar de 

commissie grondgebied.   

  

   14.  Sluiting 

 

 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22.15 uur 


